

Styremøte 21.04.2021



Til stede: Cato Brekke, Bjørn Gjerstad, Bente Strandos, Johan Forsberg, Per Fredrik Simensen, Andre Kjennerud, Arve Løkamoen, Øyvind Wulfsberg, Eva Helene Hansen og Linda Iren Sørvig.

Ikke til stede: Jon Richard Røine

Sak		Ansvar	
1	Gjennomgang referat	Referat godkjent. LIS	
2	Mail og post	Intet nytt.	
3	Økonomi/medlemmer	Medlemmer – 452 stk. Kommende utgifter. Lamper på 25 m og inne på styrerommet, bommen over bekken og kaffebånd. Søknader (Spire og sparebankstiftelsen) Vi søker på lysstolpene og grillhytta. Begrunnes med kursvirksomhet, folkehelse, ung – Hpk, sosial møteplass.	CB EHH LIS
4	Anlegg	Bruk (Korona) Vi venter på nye retningslinjer. Foreløpig så åpner vi ikke mer. Vasking (rutiner) Eva undersøker litt, dersom det ikke sende ut en forespørsel til medlemmene om vask en gang i uka. Samtidig sjekker hun tidligere utbetalinger/lønn. Stevner. Bane 22.5 og 6.6 felt, 12.6 bane, 29 og 30 mai Rifle. Trening for videregående med egne våpen – evt på onsdag. Drøftes på neste styremøte da JRR hadde meldt frafall. Gjenstående arbeid, baner og graving. Innkalle til et møte med CB, JF, Dag og representanter fra de ulike grener slik at alle blir involvert i en langsiktig plan for anlegget.	EHH JRR BG CB LIS ØW JF

Postadresse
Postboks 269
3301 Hokksund

Hokksund Pistolklubb
post@hokksundpistolklubb.no
Orgnr: 988 259 551

Besøksadresse
Rakkestadseterveien 190
3330 Skotselv

		<p>Søppelkonteiner Vi flytter den ned mot klubbhuset igjen. ØW finner en egnet plass. ØW overtar ansvar for søppel og kontakt med Henning.</p> <p>Grillhytta JF bestiller når han anser anlegget klargjort.</p>	
5	Innkjøp	<p>Rifler Søknaden godkjent og i orden. Sende en mail til Anne Grete på våpenkontoret og klubben trenger 10 høykapasitetsmagasiner. LIS</p> <p>Kaffebånd Bestille 2021/2022. LIS</p> <p>Skiver og lapper ØW sjekker og handler (bane, felt og dyno).</p> <p>Krakker Bestille/fikse slik at vi har på alle standplassene. CB snakker med Nils Knut.</p> <p>Telt (DSSN) Det er ønskelig med et telt til hver standplass på Holtefjell, men det skal være Hpk logo. Kostnadsført på Holtefjell. JRR - Kjell</p>	LIS ØW JRR
6	Sikkerhetskurs	BS snakker med Bjørnar Fjelvik og Vidar Nilsen. Første kurs 17 juni.	BS
7	Undergrupper	<p>Ung HPK Vi har fått forespørsel, Gulskolen 28 elever (6.5). Eknes 38 elever (11.5).</p> <p>DSSN Hpk har deltatt på forbundstinget. Blir nytt ekstraordinært møte.</p> <p>Benkeskytterforbundet Ny prøvegren 50 BR.</p> <p>SWS Det er søkt disp på bly. Har fått beskjed om å begrunne behovet. Hpk har sendt dette.</p>	
8	Korona	Intet nytt	
9	Samarbeidsutvalget	Vei og bom på Rakkastadseterveien.	LIS CB

		<p>Vi har jobbet godt, og samarbeidet med de andre klubbene har ført til at oppsettingen av bommen er midlertidig stanset.</p> <p>Myremoens skianlegg. Vi fikk henvendelse fra ordføreren hvor han ønsket en uttalelse fra skyteklubbene. Vi har i samarbeid med Eker og Bjff gitt tilsvar. I tillegg har vi sendt referat fra orienteringsmøte med Myremoens og referat fra ulike samarbeidsmøter med naboforeningene vedrørende Myremoens.</p>	
10	Dugnad	<p>Ansvar for dugnadene følger nestledervervet. JRR og JF samarbeider om dette.</p>	JRR JF
11	Heng fra forrige møte	<p>Lamper både ute og inne. CB snakker med Bjørn Egil.</p> <p>Strøm Opp til månen. Vi må legge en kabel. CB snakker med Bjørn Egil.</p> <p>Vasking Klubbhuset trenger en nedvasking før vi kan åpne.</p> <p>Bom PFS henter.</p> <p>Politiattester Alle med verv i Hpk skal vise politiattest. Skyteledere, styremedlemmer og oppmenn. BS.</p>	CB JF BS PFS
12	Annet	<p>Referering av styremøter. På årsmøte ble det vedtatt at det skulle føres vedtaksprotokoll. Styret tolket det slik at medlemmene var informasjonssøkende og velger å publisere hele referatet.</p> <p>Åpne Hpkkonto på</p> <ul style="list-style-type: none"> - Staples - Felleskjøpet <p>Kretstinget – møte 20 mai. BG, BS og LIS er representanter fra Hpk.</p>	LIS EHH BS BG